



شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع
Shell Oman Marketing Company SAOG

Date: 11 February 2019

التاريخ: 11 فبراير 2019

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

**Sub: Letter of Intent - Tender Award of Oman
Air Aviation Fuel Supply**

**الموضوع: استلام رسالة إسناد - مناقصة توريد الوقود
للطيران العُماني**

Shell Oman Marketing Company SAOG has received a letter of intent regarding the recent tender to supply Oman Air with aviation fuel with a volume share of 50%, commencing 1st March 2019 for a period of 2 years. This represents a significant increase in volume share from Shell Oman's previous 20% position.

استلمت شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع رسالة إسناد مناقصة توريد وقود الطيران إلى الطيران العماني بحجم مبيعات يشكل نسبة 50% من احتياجات الطيران العماني من الوقود، وذلك لمدة عامين اعتباراً من 1 مارس 2019. وتمثل هذه المناقصة زيادة كبيرة في حجم الوقود الذي تورده شل عُمان للطيران العُماني بعد أن كانت نسبته 20% خلال الفترة السابقة.

This tender award, as well as our sole operatorship of the fuel farms at both Muscat International Airport and Salalah Airport, is testament to our high standards in Health, Safety, Security and Environment (HSSE), operational excellence and competitive commercial terms.

وإضافةً إلى كون شل عُمان المشغل الحصري لمرافق الوقود في كل من مطار مسقط الدولي ومطار صلالة، فإن الفوز بهذه المناقصة دليل على التزام الشركة بأعلى معايير الصحة والسلامة والأمن والبيئة، والتميز التشغيلي، وقدرتها على المنافسة التجارية.

Shell Oman is honored to be partnering with Oman Air, the national carrier, in working together to help grow and develop Oman's aviation industry for the benefit of the Sultanate and its people.

وتفخر شل عُمان بشراكتها مع الطيران العُماني، الناقل الوطني لسلطنة عمان، والعمل معه من أجل المساهمة في دعم جهود نمو وتطوير قطاع الطيران في السلطنة، بما فيه مصلحة الوطن والمواطن.

Yours Sincerely,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،،

Dr. Mohammed Mahmood Al Balushi
Chief Executive Officer

الدكتور محمد بن محمود البلوشي
الرئيس التنفيذي



Head Office

P.O. Box 38, Mina Al-Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No.1/57123/0

Salalah Office

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman
Tel: 23 219177, Fax: 23 219176



الفرع الرئيسي

ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان
تليفون: 24 570100، فاكس: 24 570121، س. ت. رقم: 1/57123/0

فرع صلالة

ص.ب. 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان
تليفون: 23 219177، فاكس: 23 219176